
REUNIÓ DE JUNTA DE L’AFA 

Assistents: 

- Tai, Meritxell, Pere i Elisabet.

Hora i lloc: 

- 15 de setembre del 2024, Sant Llorenç Savall, 10:00-12:15.

Objectiu de la reunió:

- Resoldre dubtes sobre la documentació necessària pel procés de traspàs de Junta i 
preparar l’Assemblea d’inici de curs.

Temes: 

- Procés de traspàs de Junta. Documentació necessària: 
1. Notificar  al  Registre  d’entitats  jurídiques  del  Departament  de  Justícia  de  la

Generalitat  la  nova  composició  de  la  junta  directiva  (documents:  certificat+
sol·licitud  d’inscripció):  s’ha  d’entrar  al  mateix  Registre  o  bé en  una oficina de
Benestar social o bé en un registre de la Generalitat. La Natàlia penjarà la instància
al Registre.

2. Comunicar a Hisenda el canvi de representants (document: Model 036). La Tai farà
el tràmit.

3. Comunicar a l’entitat bancària els canvis pertinents. Un membre de la Junta farà la
comunicació.

4. Comunicar el canvi de representants als diferents organismes públics (Escola Josep
Gras,  Ajuntament  de  Sant  Llorenç,  etc.)  i  empreses  amb  les  que  treballem
(Fundesplai, projectes diversos). L’Elisabet enviarà mail notificant-los.

5. Obtenció  del  Certificat  digital  de  representant  de persona jurídica  de la  FNMT
(Presidència)  per  fer  tràmits  amb organismes  públics  (document:  sol·licitud  del
certificat per internet -14€- Caduca als 2 anys). La Tai farà el tràmit.

Proposem  de  fer  una  reunió  de  traspàs amb  l’anterior  Junta  per  conèixer  el
funcionament de treball: La Tai demanarà a la Natàlia, l’Eva i la Dolors de trobar data.
Es proposa el 25 de setembre a les 20.

o Reunions  periòdiques  amb  l’escola,  ajuntament  o  diferents  entitats  i
organismes.

o Calendari de treball de l’AFA (documentació, festivitats, comunicació...).
o WhatsApp, web, tellfy.
o Documentació de l’AFA (Dropbox).

- Assemblea inici de curs:
Debatem sobre la necessitat de fer l’Assemblea el més aviat possible condicionats per
l’aprovació de la quota de l’AFA que no es va fer en l’Assemblea de final de curs. 
Es proposa el 27 de setembre a ¾ de 5. Cal demanar espai a l’escola amb projector. La
Tai farà el tràmit.

Es proposa assumir el servei de canguratge des de l’AFA perquè vingui el màxim de
famílies  possible,  però posem un mínim d’infants  per  tal  que  el  cost  tingui  retorn



(mínim de 10 infants sol·licitants). Dins el text de convocatòria del tellfy es convidarà a
les famílies a enviar un correu a l’AFA -posar enllaç al mail- de si faran ús del servei. Cal
preguntar a l’Anterior Junta o a Fundesplai com es gestiona aquest servei.  L’Elisabet
farà la consulta.

Punts a tenir en compte en l’ordre de l’Assemblea:

1. Aprovació de l’acta anterior (enllaç a l’acta)

2. Aprovació quota de l’AFA pel curs 2024-2025

3. Presentació de comptes curs 2023-2024 (anterior junta) 

4. Aprovació del pressupost anual curs 2024-2025.

5. Presentació i votació de nous membres de l’AFA (vocals)

6. Funcionament de les comissions

7. Torn obert de preguntes 

Al Dropbox es troben els comunicats de les anteriors reunions. S’haurà de modificar i
enviar amb la nova ordre de l’Assemblea. Responsable

El Pere es farà càrrec de fer un pressupost senzill de cara el curs vinent per aprovar en
Assemblea. Pere.

Ens cal  el  balanç del  curs passat així  com saber si  ja  s’ha presentat a  l’Ajuntament
(caldrà  afegir  la  factura  de  l’Escola  de  famílies  que  farem  el  mes  de  novembre).
Demanar a l’enterior Junta.

Pensem que és important ampliar la pertinència a l’AFA, la participació en comissions,
decisions,  i  donar  vida  a  la  comunitat  educativa,  en  aquest  sentit  recuperem  el
concepte que vam parlar a l’anterior reunió d’estiu : SOM AFA. Cal pendre consciència
de tot allò que NO tindrem sense ella i de tot allò que SI tenim.

Comentem d’anar omplint el powerpoint de la reunió accedint al Dropbox (el Pere ens
dona els accessos). El Pere deixarà una plantilla en blanc.

Sorgeix un dubte: quin és el sistema de pagament de la quota? A través del tpv? Cal
preguntar-ho a la Junta anterior.

Debatem sobre quins son els drets que dona el pagament de la quota de l’AFA. Creiem
que no es pot fer us dels serveis que gestiona l’AFA si aquesta quota no s’ha pagat.
Estem parlant dels serveis de Menjador, Acollida, Extraescolars, Canguratges, Festes,
etc. Com es gestiona a la realitat? S’hauria d’acordar en Assemblea? Cal plantejar-ho.

- Comunicació:
La  Meritxell  posa  èmfasis  en  aquest  punt  clau  perquè  l’AFA  sigui  realment  un
organisme representatiu a l’escola. A l’anterior reunió de Junta es va posar de manifest
el tema de millorar la comunicació i encara queda pendent. Com ha de ser aquesta



comunicació? Com hem d’arribar a aquelles famílies que no es senten interpel·lades?
Cal treballar-ho.

- Altres:
Escola de Famílies: La Tai comenta que estaria bé fer una sessió el mes de novembre i
la Meritxell  recupera la idea de fer un Taller de foment lector que doni eines a les
famílies  alhora d’explicar  contes  a  casa.  La  Meritxell  es posarà  en contacte  amb la
Sherezade.

Web: hem de preguntar el Marçal le tema de penjar a la web informació (per exemple
l’acta de la reunió d’avui). L’Elisabet farà la consulta.

Nova coordinació  del  servei  de  menjador.  Davant  el  mail  de  la  coordinadora  a  les
famílies de convocatòria de reunió i  de plantejament de situació actual es proposa
parlar-hi per saber com està anant l’inici de curs, els inscrits, els becats, etc. L’Elisabet
hi parlarà.

Comissions mixtes: es valora una idea que s’havia plantejat amb anterioritat d’incloure
mestres a les comissions per establir un vincle més estret amb l’escola. Es pot plantejar
a l’Assemblea i s’hauria de parlar amb direcció.

Servei  d’acollida:  qui  gestiona  aquest  servei  fins  ara?  S’hauria  d’assumir  des  de
Menjador o des d’Extraescolars? Es pot plantejar a l’Assemblea.

Representant al Consell Escolar: l’Iris ha enviat mail demanat si continuarà la Maite en
aquest càrrec o hi ha canvis. Caldrà decidir en Assemblea qui vol participar-hi.


